

25 مارس 2020

أولياء الأمور الكرام
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

يستخدم المعلمون والطلاب وأولياء الأمور التعلم الإلكتروني منذ ما ينيف عن الأسبوعين. وعلى الرغم من التحديات التي نتجت عن الوضع الجديد، يسرنا أن نجد الجميع يتقدمون في تطبيقهم لهذا النظام وفي سعيهم للاستفادة القصوى من فرص التعلم التي يوفرها.

ويقدر المعلمون الدعم الذي يقدمه أولياء الأمور في إطار جهود المدرسة لتعليم أولادهم. إذ يقدم معظم الطلاب والواجبات المهام التي تُستد لهم، ليقوم المعلمون بتصحيحها – وبناء على الأداء – يقومون بتحديد مستوى استيعاب كل طالب والمساعدة التي يلزم أن يقدمها المعلم لتحسين أدائه. ولذلك من الضروري التأكد من التالي:

- قيام ولدك بحضور جميع الحصص التفاعلية في أوقاتها و/أو مذاكرة الدروس التي يرسلها لهم المعلمون بمختلف الوسائط التعليمية
- أداء جميع المهام والواجبات المسندة إليه وإرجاعها للمعلم في الوقت المحدد
- قيام الطالب نفسه بأداء الأعمال المسندة إليه

إذ يجدر التأكيد على أن تقاعس الطالب عن حضور الحصص ومراجعة الدروس التي يقدمها المعلمون له، وعن أداء المهام المسندة إليه، أو لجوئه للغش إما بنسخ الإجابات أو العمل من طلاب آخرين، أو بجعل شخص آخر يؤدي الواجبات، أو بالنسخ من مصادر الإنترنت، سيضر حتماً بالطالب نفسه، إذ سيتسبب بضياع الفرصة عليه للتقدم في القدرات المطلوبة للمرحلة المسجل فيها هذا العام، وكذلك تراجع مستواه الأكاديمي، وضياع الفرصة على المعلمين لمعرفة مستواه وبالتالي مواصلة الدروس بما يناسب احتياجاته، وهذا سيزيد في الغالب من احتمالات رسوبه في العام القادم، إذ لن يكون لديه التجهيز الكافي للمرحلة الأعلى.

وفي الختام نكرر شكرنا لأولياء الأمور على جهودكم الكبيرة في دعم المدرسة في سعيها لكي يحقق كل طالب أقصى فائدة من التعلم عن بعد. ونتطلع لمواصلتكم هذه الجهود ومساعدتكم أولادكم لكي يؤديوا واجباتهم المدرسية ويعيدوها للمعلمين في الوقت المحدد ليتسنى تقييم أدائهم.

"أنتم الحياة"

مع أطيب التحيات ،،،

فريد ثورسل
مدير المدرسة

ملاحظة:

الرجاء التواصل معنا عبر عنوان البريد الإلكتروني التالي في حال واجهتكم أي صعوبة تقنية في استخدام برنامج PlusPortal.

elarning.support@hayatschool.com

Dear Parents

Assalam Alaikom

Teachers, students and parents have been using eLearning for a little over two weeks now. Although challenging, we find all concerned are stepping up to make the best of the learning opportunities the process offers.

Teachers from HUBS are pleased with the parental support in continuing to educate our students. Most students are returning assignments so teachers can assess if they are understanding the information from lessons. When teachers mark the work they get a picture of where the student is and what help they may need. This is why it is important to make sure that:

- your child attends any interactive classes and/or review the lessons sent by the teachers via a variety of learning media,
- your child completes and returns the assigned work within the set deadline, and
- the work handed in is done by the student.

Students who do not complete their assignments, have someone else do the work for them, or who use sources like the internet to copy and paste answers are not helping their academic development. Teachers will not know that students need help if they do not complete their work or if their true work is not presented. This will certainly result in the students falling significantly below the expectation of the grade they are attending this year and will almost certainly result in them failing next year, as they would not have the skills required for the higher grade.

Once again we thank the parents for your unbelievable support as we strive to ensure our students make the best of e-learning. Please continue to do the excellent job you are doing and assisting your child in returning their work for assessment.

You Are HUBS!

Sincerely,

Mr. Fred Thorsell
Principal
Tel: +974 44687171
Mobile: +974 50760671
E-mail: fred.thorsell@hayatschool.com
Website: www.hayatschool.com

NB

If you face any technical problems as you follow up with your child through PlusPortal, please email the following address:

elearning.support@hayatschool.com